投稿须知
Instructions for Authors
I. Submission Process
1. Authors upload manuscripts;
2. Manuscripts are assigned and enter the initial review;
3. Manuscripts undergo a second review;
4. Manuscripts are sent for external review;
5. Manuscripts are subject to final review;
6. Upload copyright agreement;
7. Receive manuscript acceptance notification.
Note: At each review stage, reviewers may contact the authors to request revisions or to reject the manuscript. Authors are advised to check the system for updates promptly after submission.

II. Manuscript Requirements
1. The thesis should be scientifically sound, with a clear theme and rigorous logic; the structure should be compact, the levels should be clear, and the key points should be highlighted; the language should be concise and fluent;
2. The article should have a certain degree of innovation;
3. Please strictly adhere to academic standards and ethics when submitting manuscripts. Only exclusive and first-time submissions will be accepted; otherwise, the journal will not accept them;
[bookmark: _GoBack]4. The article should be generally no less than 5000 words;
5. It is generally best to have no fewer than 15 references. It is recommended to widely cite various relevant journals and books in the references;
6. The article should meet the basic format requirements of a paper, including a title, author(s), author's affiliation, abstract, and keywords, all of which should be written both in Chinese and English;
7. Please provide modifiable vector images for all the pictures used in the article, in formats such as word/excel/ppt/pdf/EPS, etc.;
8. For specific writing guidelines, please refer to the national standards, detailed at the following link: [Standards Download Here]
(http://www.chinarefac.com/standards_show.aspx?id=22212)

III. Matters Needing Attention

1. The journal offers a "green channel" for outstanding papers from national and ministerial-level project funds, with priority in the review process;
2. The journal also provides a "green channel" for excellent review papers, welcoming submissions of review papers that are rigorous in discussion and accurate in citation;
3. The journal has a special column for thematic articles. Interested authors can choose this option when submitting. Thematic publications may systematically show the state of the field in which the paper is submitted. The paper which has a higher impact may have more opportunity to be published preferentially according to the timing of the special issue;
4. For articles accepted by the journal, if there are requirements regarding the publication time, authors may apply to the editorial department for online priority publication three months after the determination of acceptance;
5. The journal does not charge any page fees or review fees for submissions, with the decision to publish based solely on the content and quality of the article;
6. The copyright agreement can be downloaded from the copyright agreement section on the author's login page at [Download Copyright Agreement Here]
(https://zldt.chinajournal.net.cn/EditorE3N/index.aspx?t=1). 
Please ensure it is filled out correctly as required to avoid rework;
7. For any other matters that are unclear, please consult the editorial department by phone.
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一、投稿流程

1.作者上传稿件；

2.稿件分稿，进入初审； 

3.稿件复审；

4.稿件送外审；

5.稿件终审；

6.上传版权协议；

7.收取稿件录用通知。

注：每个审次，审稿人都有可能和作者进行联系，要求修改或者退稿，请作者投稿后及时关注系统内信息。



二、稿件要求

1. 立论科学，主题明确，逻辑严谨；结构紧凑，层次清晰，重点突出；语言精炼通顺；

2.文章有一定的创新性；

3.来稿请务必遵守学术规范和学术道德，一稿专投，且为首发稿，否则本刊不予接收；

4.文章字数一般不少于5000字；

5.参考文献一般不少于15条为佳，参考文献建议广泛引用各类相关期刊；

6.文章应符合论文基本格式要求，有题目、作者、作者单位、摘要、关键词，且题目、作者、作者单位、摘要、关键词均为中英文对应书写。

7.文章所用图片请提供可修改的矢量图，格式可为word/excel/ppt/pdf/EPS等；

8.具体文章写作注意事项可参考国标要求，具体见如下链接：http://www.chinarefac.com/standards_show.aspx?id=22212



三、注意事项

1.本刊对国家级和省部级项目基金的优秀论文开辟“绿色通道”，优先审稿；

2.本刊对于优秀综述论文开辟“绿色通道”，优先审稿，欢迎论述严谨、引用准确全面的综述类论文投稿；

3.本刊设置专题文章栏目，感兴趣的作者可以在投稿时进行选择。专题发布可能较为系统地展示所投稿领域的情况，影响力较高，且发表上随专题时间，可能会有优先发表的机会；

4.本刊审核通过可发表的文章，确定录用三个月后，如果在发表时间上有要求，可向编辑部申请网络优先发表；

5.本刊收稿不收取任何版面费用或者审稿费用，以文章内容和质量来取决录用与否；

6.稿件确定录用后，作者需签署版权协议。版权协议在作者登录页面的“版权协议”栏目（https://zldt.chinajournal.net.cn/EditorE3N/index.aspx?t=1）复制下载，上传时需注意按要求填写，避免返工；或在网站首页左侧“下载中心”栏目点击“著作权转让声明”下载。

7 其他不明事项，可电话咨询《制冷与空调》编辑部（010-83510099-246，651,243，625；010-83560065）。


